

Link University Scholarship Interview Day 領展大學生獎學金評審日 2022

Special arrangements under inclement weather conditions

- Typhoon Signal No. 1 / No. 3 and/or Amber / Red Rainstorm Warning Signal – Interviews will continue as scheduled.
- Typhoon Signal No. 8 or above, and/or Black Rainstorm Warning Signal:
 - a. If the Pre-No. 8 Typhoon Warning or Typhoon Signal No. 8 or above, and/or Black Rainstorm is in force after 06:00 on the event day (Saturday), the interview will be cancelled. Reschedule arrangement will be updated to all guests and candidates within four working days by email or by phone.
 - b. If Typhoon Signal No. 8 and/or Black Rainstorm Warning is hoisted during the interviews, all interviews in progress will continue until the end of that session. The programme thereafter will be cancelled.

惡劣天氣下的安排

- 1 號或 3 號風球 及/或 黃/紅色暴雨警告下，面試照常舉行。
- 8 號或以上風球或黑色暴雨警告下，會有下列安排：
 - a. 如活動當日(星期六)早上 6 時或以後，天文台已確認將會懸掛 8 號風球、或仍懸掛 8 號或以上風球，或已發出黑色暴雨警告，當日面試即告取消。有關活動改期之安排，負責職員將按需要於四個工作天內以電郵或電話通知各有關人士。
 - b. 如在面試進行中天文台懸掛 8 號或以上風球及/或發出黑色暴雨警告，面試仍會繼續直至該面試時段結束為止；此後的程序將被取消。